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Coítipta amb un pressupost de 150 milions i contempla dues pistes de 20x40 

Pía presenta I' 
segon ^n 

• I 

del 
de Uoiet 

El Consístori rencarregá després qu^ la Generalitat denegués 
ía subvenció per al que ja hi havia 

JOAN FERRER 
Corresponsal 

Lloret de Mar.— L'arquitecte 
Arcadi Pía ha presenta! a Lloret de 
Mar l'avantprojecte del que será el 
segon pavelló polisportlu de la 
vila. 

Aquest projecte, que comptara 
annb un pressupost de 150 milions 
de pessetes, contempla la cons-
truccio de dues pistes polisporti-
ves- de viñt per quaranta i tindrá 
capacitat per acollir 650 persones 
assegudes, encara que el que pri
mará mes en aquesta instal.lacio 
és la práctica esportiva abans que 
respectacle. 

Arcadi Pía ha assegurat que per 
conéixer tots els detálls d'aquest 
projecte caldrá esperar, aproxima-
dament, unes tres setmanes. L'ar
quitecte ha explicat que ara «s'es-
tá trebal lant,de pressa, la qual 
cosa no significa pas pas que es 
treballl malament, per tal de 
compjir els terminis establerts 
quan se'ns va fer l'encárrec a 
final del mes d'agost. Actual-
ment ja trebailem en el projecte 
execut lu que esperem poder 
presentar-.eJs primers dies del 
mes de desembre». 

De tota manera, pero, i segons 
que ha avancat rarquitecte ma-
teix, és que «amb mot iu de les 
properes festes de Sant Roma, 
el mes de novembre, s'exposará 
una maqueta i diversos plánols 
del pol isport lu, la qual cosa ja 
permetrá fer-se una idea de com 
será l'obra». 

El p r o j e c t e 

El' projecte preveu la construc-
ció d'un pavelló déstinat a la prác
tica esportiva no. rodada, descen-
t rá l i t zan t , d 'aquesta manera , 
diversos esports i activitats que 
ara es fan de forma conjunta al 

El pavelló ideat per Arcadi Pía servirá per acabar arnb la sa tu rado del pavelló actual que ja té uns 
quants anys. {Fotos A r x i u D I A R I DE GÍRONA-Los Sit ios). 

pavelló existent, que es troba sa-
turat la majoj; part deis dies. 

La idea d'Arcadi Pía preveu la 
construcció de dues pistes- polis-
portives de vint per quaranta, les 
quals, al mateix temps, es poden 
transformar en quatre de vint per 
vint o en una única de vint-i-dos 
metres d'ampie per vuitanta-cinc 
d'allargada. 

Segons que ha explicat Arcadi 
Pía, la superficie de les pistes será 
elástica. «En aquests casos^ el 
que és mlHor és util itzar un pavi-
men t e lás t ic , a m b una base 
duré i una superficie tova. Una 
térra que t ingui I'esponjositat 
suficient per no fer-se mal , pero 
que al mateix temps asseguri 
uns bons rebots, un problema 
que a vegades no es pot solu
cionar amb aitres t ipus de su
perficies». . 

Aquest édif ici ; mult i funcional 
está pensat perqué pugui ser utilit-
zat per mOlta gent. «Aquesta és 
una necessitat que té plantejada 

Lloret des de fa mol t temps i 
aquest segon pavelló pot servir 
per acollir un bon nombre deis 
visitants que, a mes de passar 
les~seves vacances a la Costa 
Brava, venen a fer algún t ipus 
de compet ido» . 

Él projecte está pensat per qué 
sigui acceptat per la Generalitat en 
el moment d'atorgar subvencions, 
qüestió aquesta que va portar la 
polémica al Consístori lloretenc 
amb el projecte encarregat per 
l'anterior equip de govern.. 

El tema del segon pavelló a Llo
ret ja fa molt de temps que 'es 
troba en el primer pía de l'actuali-
tat política. ^ 
, Així, l'anterior Ajuntament, pre-

sidit peí socialista Jósep Sala, va 
encarregar un projecte que preveía 
la construcció d'unes instal,la-
cions.al mateix lloc d'ara, amb i'e-
xisténcia de tres pistes de vint per 
quaranta, totes en una mateixa 
sala i separades per uns passadis-
sos. 

En aquell moment, el projecte 
fou aprovat amb els vots deis re-
presentánts sociálisteáT, així conri 
també el del membre d'ERC, men-
tre que els convergénts es varen 
abstenir i els quatre regidors popu-
lars varen votar en contra. 

Amb l'entrada del nou equip de 
govern, encapcalat peí convergent 
Jordi Martínez, i quan només calla 
adjudicar les obres, la Generalitat 
va trametre una carta a| Consísto
ri, denegant qualsevol tipus de 
subvenció, ja que el projecte, se
gons el seu párer, ño s'ajustava a 
la normativa existent. El grup so
cialista, a l'oposició, va acusar el 
nou equip de govern «d'haver 
pressionat la Generalitat perqué 
no subvericionés l 'obra». 

Davant d'aquesta problemática, 
s'acordá encarregar a l'arquitecte 
Arcadi Pía la redaccíó d'un nou 
projecte per poder comencar a 
construir les obres del nou pavelló 
tan bon punt s'hagin fet tots els 
trámits. 

Modo socialista 
contra llicéncies 
uibanístiquesa 
Uoret 

Lloret.— En data 19d'octubre, 
segons Informa Joan Ferrer, el 
grup municipal socialista* a l'A-
juntament de Lloret de Mar ha 
presentat una moció sobre la 
possible infracció greu en la con-
cessió de dues llicéncies urbanís-
tiques, una a nom'de-Rosa Fri-
gola i Josep Maria Cibil i l'altra a 
Vendóme S.A. 

Aqüestes llicéncies foren con-
cedides per la comissió de go
vern reunida el.23 del mes pas-
sat. El grup socialista démana 
que-el; tema sigui tractat en la 
sessió ordinaria a celebrar e lse-
gon dijous del mes de novembre. 

En aquesta móció és denun
cien possibles irregularitats; en 
les «aleados previstes, rebai-
xos de terrenys, ocupado de 
sol públic i afavorirrient d' inte-
ressos personáis i partjdistes». 
En aquest sentit, l'alcalde Jordi 
Martínez ha demanat un informe 
técnic municipal sobre les qües-
tions. •' ' 

PCCiPSUC 
commemorená 
Blanesla 
revolució 
d'octubre 

Blanes.— Amb motiu de l'ani-
versari de la revolució d'octubre, 
el PCC i el PSUC dé Blanes han 
organitzat un acte per demá a la 
Casa de Cultura, segons informa 
Joan Ferrer. 

L'acte comencará a dos quarts 
de sis i comptara amb Joan Ta-
falla, membre del comité del 
PCC i director d'Avant. 

Activitats de la 
penyaXinoXano 
delloret 

Lloret de Mar.— La penya 
Xino-Xano de Lloret de Mar cele
brará diumenge, segons informa 
Joan Ferrer, la novena edició de 
la pujada a peu a Montserrat des 
de Collbató. 

Demanen a rAjuntament que hi destiniunapart del pressupost 

Mif as vol suprimir barrares 
arquitectóniques a Figueres 

. „ j ^ . j „ 

J.M' .BERNILSV. 

Figueres.— La delegado de Mi-
fas a l'Alt EmpOrdá, l'associació 
que aplega els minusválids físics, 
ha fet arribar un escrít a l'Ajunta-
ment de Figueres en el qual dema
na la sujsressió de les b'árreres ar-
qu i tec tón iques per al normal 
desenvojupament dé la vida d'a-
questes persones impossibílitadés. 

L'entitat aplega un centenar de 
socis,a tota la comarca i recorda 
que el seu objectiu «és fer res
pectar els nostres drets» tot fént 
memoria de les liéis vigents que 
obliguen a la societát el facilitar 
ractivitát deis minusválids pels ca-
rrers i llocs públics. 

Mif as creu que a Figueres s'ha 
fet ben poca cosa en aquest as
peóte i recorda que difícilment es 
pot accedir a lióos com I'Ajunta
ment, el jutjat, correus, l'ámbula-
tori , la comissaria de policía o el 
propi pare municipal. 

Consideren que la supressió de 
les bárreres arquitectóniques s'ha 

de fer no solament pels 'disminuTts 
locáis, sino també per tots aquells 
que visiten la ciutat, «que es des
placen amb una cadira de rodes, 
fent tür isme, pero que es troben 
arnb les mateixes barreros que 
nosaltres». 

En aquest sentit, l'ássóciacíó 
considera que l'Ajuntament ha de 
preparar un pía que suprimeixi tots 
áquests obstacles, a mes d'estar-
hi obligat per manament, legal. 

Indiquen que «solidaritat amb 
aitres necessitats, ordre de prip-
r i ta ts , pressupostos l imi tats. . . 
son raons valides que en un mo
ment determinat poden just i f i 
car un retard en rexecució d'un 
determiriat pía munic ipal , pero 
aqüestes mateixes raons no. po
den ser aplicades al nostre cas, 
ja que.en materia de supressió 
de bárreres a rqu i t ec tón iques 
hem de reconéixer que a Figue
res no s'ha f e t , res». 

Pía d'actuació 
En la seva sól.licitud al 'Ajunta

ment, Mrfas vol «un pía d'actua
ció municipal que ádapt i les vies 
i espais públics, pares i Jardins, 
instal.lacions esportivos, edíficis 
i servéis de to ta mena , a la nor
mativa vigent en materia de su
pressió de bárreres arqui tectóni
ques i volerh que TAjuntament 
comple ix i amb rob l i gac íó de 
destinar un tant per cent del seu 
pressupost per a l 'execució d'a
quest pía municipal». 

també apunten la possibilitat 
que «en el cas de bárreres arqui
tectóniques a|s edificis públics 
f iguerencs, pero que es troben 
tora de la competencia munici
pal , pensem que cal que l 'Ajun-
tarr ient assümeixi una fuhció 
gestora, de forma conjunta o 
sptá l'assessorament de la co
missió creada amb aquesta f ina-
litat peí Departament de Sanitat 
i Assisténcia Social de la Gene
ralitat». 

• M.ifas assehyala en el seu escrit 
a l'alcalde qué «la nostra bona 
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Mi fas va obr i r de legado a Figueres ara fa dos anys i d iumenge 
celebrará l 'assemblea de l 'Alt Empordá. (Foto PUÉRTOLA.S). 

voluntat és positiva i construct i 
va. No volem atropellar n ingú. 
Tenim de ganes de col.laborar 
pero estern convencuts d'alló 
que demanem i així encetern u n 
camí reivindicatiu». 

La carta está signada per Pere 
Sans, delegat en funcions de Mi-
fas a l'Alt Empordá, i a mes de 
l'alcalde s'ha enviat ais portaveus 
deis grups municipals. 

Es va remarcar que una impor-
tant tasca feta a Figueres ha estat 

donar feina a diversos minusválids 
mitjancant el conveni establert en
tre Mifas i l'empresa municipal de 
"servéis, Fisersa/ per regular els 

- aparcaments vigilats del centre de 
la ciutat i l'estació d'autobusos. 

Diumenge vinent se celebrará' 
l'assernblea Mifas-AIt Empordá. 
que elegirá la nova junta directiva 
que substituirá Tactual gestora 
que há funcionat des de la creació 
de la delegado a Figueres, ara fa 
un parell d'anys. 
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